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Financiële jaarvergadering seizoen 2022-2023, d.d. 6 november 2023

Aanwezig: 34 personen / Afmeldingen: 4 personen

1. Opening
Voorzitter Will heet iedereen die aanwezig is welkom bij de financiële jaarvergadering over het

seizoen 2022-2023.
Fijn dat de moeite wordt genomen aanwezig te zijn bij misschien wel de belangrijkste vergadering
van een vereniging.

Het gaat goed met de ledenaantallen van de vereniging. Een stijging van leden bij zowel de korfbal-
als de voetbalafdeling. We zitten nu op een totaal van 650 leden, bestaande uit zowel actief,

steunend of vrijwilliger.

2. Financieel jaarverslag seizoen 2022-2023
Penningmeester Tijn Habraken licht middels de financiële overzichten de cijfers toe.

Bij grote uitgaven/ontvangsten wordt kort stilgestaan:
Uitgaven: Scoreborden voor zowel korfbal als voetbal. Huur zaal is wat duurder geworden. Kantine
inkoopkosten zijn hoger, maar daar tegenover staan hogere inkomsten.
Ontvangsten: We hebben nog niet alle sponsorbedragen ontvangen, hier wordt achteraan gegaan.
Speculaaspoppenactie is goed geweest.

Vraag vanuit vergadering:
Bestuurskosten/kosten AED: vallen daar de reanimatie lessen onder? -è nee, daar zijn geen kosten
voor SCMH aan verbonden. Dat stukje moet uit de omschrijving gehaald worden. De bestuurskosten
zijn onder andere notariskosten door het wijzigen van de statuten en het opheffen van de
korfbalclub.

3. Verslag kascommissie
De kascommissie, bestaande uit Marie-José van de Graaf, René van der Burgt en Marion Rauh is

bijeen gekomen om de cijfers te controleren van het afgelopen seizoen. Namens de kascommissie

brengt Marion verslag uit aan de vergadering. Hiermee verlenen zij decharge aan het voltallige

bestuur voor het gevoerde beleid voor seizoen 2022-2023.
De voorzitter bedankt de commissie voor hun controlewerk en dankt Tijn voor de kloppende cijfers.

4. Kascontrolecommissie verkiezing
Aftredend is Marie-José. Dank je we Marie-José, voor de controle. 1e reserve Mart van Goor schuift
door naar de kascommissie en 2e reserve Harold van der Leest wordt 1e reserve. We zijn op zoek naar

een 2e reserve. Mark Leenders meldt zich aan.

Komend jaar bestaat de kascontrolecommissie uit:
René van der Burgt, Marion Rauh en Mart van Goor.
1e reserve is Harold van der Leest en 2e reserve is Mark Leenders.
Zij zullen t.z.t. door de penningmeester worden uitgenodigd om controle uit te voeren.

5. Begroting seizoen 2023-2024
Penningmeester Tijn neemt de begroting van seizoen 2023-2024 door. Grote uitgaven/investeringen
die er aan zitten te komen:
Verbouwing bar/akkoestiek kantine, aanschaf nieuwe (jeugd)goals.
Moeilijk in te schatten wat we aan subsidies zullen ontvangen.

Verwachting is dat we eind van het seizoen negatief saldo hebben van -11.000 euro.



SCMH

Vraag vanuit vergadering:
Wat is het BTW plafond? -Y Dit zal rond de 75.000 euro zijn? Let op wanneer je als vereniging BTW
plichtig bent!
Negatief begroot resultaat. Is dit bewust omdat je nog subsidies of sponsoring verwacht? -è In

principe hoef je als vereniging geen winst te maken. Maar door investeringen komen we negatief uit.
- Is het verstandig om afschrijving van materialen mee te nemen in begroting of hier een reservering
voor mee te nemen? Hier wordt door de penningmeester naar gekeken.

6. Rondvraag
Er was vooraf 1 vraag schriftelijk aangeleverd, de overige vragen zijn gesteld tijdens de vergadering:
Harold: Waarom wordt er voor ranja geen 50 cent gevraagd?
Roy: lk zie op de begroting niets staan over de verlichting?

7. Pauze (consumptie aangeboden door SCMH)

8. Mededelingen
* Er is bij de gemeente goedkeuring gegeven voor vervanging van de verlichting van veld 3 en 4 naar
LED verlichting Er heeft een lichtintensiteitsonderzoek plaatsgevonden, en aan de hand van die
resultaten worden de lampen geplaatst. Nog niet bekend welke kosten evt. aan SCMH worden
doorberekend.

We hebben gevraagd of ze dan ook meteen de lampen van het pannaveldje willen vervangen, die
kosten komen wel zeker voor SCMH. Omdat er geen enkel zicht is op de kosten, is hier nog niets voor
begroot.

* Nog een keer het verzoek om na iedere training/wedstrijd alle materialen van de velden af te

halen. Het komt helaas nog te vaak voor, en dat is nog steeds bijna elke week, dat de robotmaaier

ergens vast zit. Let daar svp op.

* Sinds begin seizoen hebben we Gedeeltelijk rookvrij sportpark.
De meeste leden en bezoekers houden zich hier goed aan, soms is het nodig om een enkele roker te
verwijzen naar de rookplek. We zijn druk doende om op de rokersplek een overkapping te maken,
zodat een ieder die wil roken toch enigszins beschut kan staan.

Wat echter wel een kwalijke zaak is, dat sommige leden denken dan op de toiletten te kunnen roken.

Dit is ten strengste verboden! Daarnaast wordt er in de kantine binnen regelmatig gevaped. Ook dit

mag niet!

Het zou fijn zijn als een ieder zich aan de regels houdt, zodat het kantinepersoneel geen politieagent

moet spelen. Daarbij is het ook fijn als een ieder een roker aanspreekt als hij of zij zich niet aan de
regels houdt.

* Er komt dit seizoen geen contributieverhoging, echter worden de prijzen van de keuken wel

aangepast per 11-10-2023. Reden is de verhoogde inkoopsprijzen.
Per 01-01-2024 worden de prijzen door Bavaria herzien. We kijken dan wat we als SCMH moeten

aanpassen qua drankprijzen.

* Het bestuur is op zoek naar een nieuwe voorzitter voor de Sponsorcommissie. Er was een opvolger
gevonden voor Menno, maar deze persoon heeft zich helaas toch terug getrokken. Vandaar deze

oproep. Interesse, graag melden bij Menno van Hees (sponsoring@scmh.nl).
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* Willem Maas heeft aangegeven te willen gaan stoppen als bestuurslid Jeugdvoetbal. Binnenkort
zijn de 1e gesprekken met een evt. opvolger voor hem.

* Ook onze secretaris Femke heeft aangegeven te gaan stoppen na haar termijn, wat inhoud dat ze

op zoek is gegaan naar een opvolg(st)er voor het einde van het seizoen. Zij heeft deze gevonden in de

persoon van Rian Bouwmans. Rian gaat vanaf nu meelopen met Femke, om in beeld te krijgen wat de

taken zijn van de secretaris en voor een goede overdracht. Rian alvast bedankt, en veel succes!

9. Beantwoorden rondvraag.
Harold: Bedrag voor ranja. We nemen dit mee in de mogelijk prijs aanpassingen per 01-01-2024.
Roy: Verlichting.We hebben van de gemeente nog geen prijsvoorstel ontvangen.

10. Sluiting
Will bedankt om 20.45 uur alle aanwezigen en hoopt dat de opkomst een volgende keer hoger is. De

aanwezigen wordt een drankje namens S MH aangeboden.

Voor akkoor

Will m s v •tter Femke n der Veld n, secretaris


